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Protokół Nr III/18 

z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 19 grudnia 2018 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu 
 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 900 i trwały do godz. 1105. 

Przewodniczący Obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Agnieszka Chicheł-Zaręba. 

 

Radni obecni na sesji: 

1. Binaś Jan Krzysztof  

2. Czarnecka Aneta Joanna  

3. Dybowski Przemysław  

4. Karolewski Marek  

5. Kietliński Stanisław Szczepan  

6. Koc Agata  

7. Koc Krzysztof  

8. Kosk Zygmunt Józef  

9. Łopaciuk Tadeusz  

10. Malinowski Antoni  

11. Niemyjska Dorota  

12. Radziszewska Maria Jadwiga  

13. Wilkowska Katarzyna Sylwia  

14. Zdunek Violetta Maria  
 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca 

 Agnieszka Uszyńska– Sekretarz Gminy 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy 

 sołtysi oraz przewodniczący zarządów osiedlowych - lista obecności stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu 

 kierownicy oraz dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni goście 

– lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 mieszkańcy miasta i gminy. 
 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. W dalszej 

kolejności Przewodniczący Rady powitał radnych Rady Miejskiej, Pana Burmistrza, Panią 

Sekretarz, Panią Skarbnik, Radnych Powiatu Wysokomazowieckiego, dyrektorów  

i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących zarządów 

osiedlowych, zaproszonych gości oraz mieszkańców miasta i gminy Ciechanowiec przybyłych 

na sesję.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na 15 radnych Rady Miejskiej na sesji obecnych 

jest 14 radnych i obrady są prawomocne. 
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Ad pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski przedstawił proponowany porządek obrad, 

a następnie zapytał czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie było. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie porządek obrad.  

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku dziennego sesji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku dziennego sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wystąpienia Gminy Ciechanowiec z Podlaskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej; 

2) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2019 – 

2030; 

3) uchwalenia budżetu gminy Ciechanowiec na rok 2019; 

4) zatwierdzenia planu pracy rady na 2019 r.; 

5) zatwierdzenia planów pracy stałych komisji rady na 2019 r.; 

6) zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2019 r.; 

7) zniesienia formy ochrony przyrody z drzewa gatunku lipy drobnolistnej nr 16  

stanowiącego część pomnika przyrody Nr 117 ł; 

8) przyjęcia obowiązku odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości na 

których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne; 

9) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na  

2019 r.; 

10) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych gminy Ciechanowiec na lata 

2018-2029; 

11) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 

pomocy w zakresie dożywiania w postaci świadczenia pieniężnego w formie zasiłku 

celowego na zakup posiłku lub żywności; 

12) określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku oraz 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 

13) przedłużenia umowy dzierżawy części działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec; 

14) przedłużenia umowy dzierżawy części działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Mickiewicza, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Sprawy różne i wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu  

z II sesji bez odczytywania. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z II sesji został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie z pracy 

Burmistrza między sesjami. 

 

W sprawozdaniu Burmistrz Ciechanowca poinformował, że: 

 W dniu 30 listopada odbyła się rozmowa z prezesem firmy „Stół Polski” o możliwości 

dalszego funkcjonowania przedsiębiorstwa w Ciechanowcu.  Prezes poinformował, że 

zakład jest na sprzedaż. Firma posiada duży zakład o powierzchni 2 tys. metrów  

w Sosnowcu gdzie została przeniesiona produkcja z zamkniętych oddziałów  

w Ciechanowcu i Ciechanowie. Pracownicy dostali wypowiedzenia do dnia 15 grudnia, 

administracja i ochrona do końca stycznia.  W związku z tym wiele osób zwraca się z 

podaniami o zatrudnienie, niestety takich możliwości na dzień dzisiejszy nie ma. 

Odbyła się również rozmowa z właścicielem ubojni w Kostrach Śmiejkach na temat 

możliwości odkupu zamykanego zakładu. Pan Ł. poinformował, że już trzykrotnie 

podchodził do możliwości kupna jednak ze względu na wysokość wyceny nie doszło 

do porozumienia. Być może teraz, gdy firma zrezygnowała z produkcji  

w tym zakładzie cena ulegnie zmianie. Właściciel ubojni w Kostrach Śmiejkach 

poinformował, że od stycznia zatrudni dość dużą liczbę pracowników z uwagi na nowe 

kontrakty, które w tej chwili podpisał.  

 Odbyło się spotkanie z prezesami Szkół Mistrzostwa Sportowego z Warszawy. 

Wykonany został ogląd obiektów sportowych na terenie gminy Ciechanowiec tj. hala 

Liceum Ogólnokształcącego, Gimnazjum, Ośrodek Sportu i Rekreacji i stadion.  

Obiekty oraz miasto bardzo się podobały, szczególnie budynek gimnazjum na 

zaadaptowanie pod działalność szkoleniową młodych ludzi, chodzi głównie o piłkę 

nożną.  

 Zlecono audyt zewnętrzny majątku Gminy. 21 grudnia odbędzie się spotkanie  

z przedstawicielami firmy audytorskiej w celu omówienia zastałej sytuacji w tym 

zakresie.  

 Powołano nową Komisję Funduszu Świadczeń Socjalnych Urzędu Miejskiego oraz 

Gminą Komisję Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Skład Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dotychczas był 7-osobowy w chwili 

obecnej jest 5- osobowy.  

 W dniu dzisiejszym zostanie dostarczone do Urzędu Miejskiego oświetlenie świąteczne 

na ulicę Łomżyńską oraz Mickiewicza (od rynku do ulicy Szkolnej). Oświetlenie 

zakupione zostało w większości przez sponsorów. 

 Przeprowadzona została rozmowa z kierownikiem policji w Ciechanowcu w sprawie 

parkowania na targowicy.  

 Przeprowadzona została rozmowa z pracownikami targowicy odnośnie porządku na 

targowicy. 

 Odbyło się spotkanie z panią prezes Podlaskiej Fundacji Empatia dot. przytuliska dla 

psów. Zobowiązano dyrektora Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE do 

wsparcia przy prowadzeniu tej działalności.  
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 Rolnicy zwracają się z uwagami dotyczącymi niszczenia dróg przez innych rolników. 

 Przygotowany został budżet na 2019 rok oraz zamknięcie budżetu na rok 2018. 

 Odbył się przetarg na wywóz nieczystości z Gminy Ciechanowiec. Kwota przetargu 

wynosiła 890.000 zł. Firma MPO po przetargu zaproponowała kwotę 1 091 426 zł. 

Istnieje możliwość unieważnienia przetargu. Jeszcze dziś odbędzie się spotkanie  

z kierownikiem MPO, aby przedłużyć umowę na styczeń, tak by miasto i gmina nie 

była założona śmieciami. Kwoty za odbiór odpadów wynikają z uchwały podjętej przez 

Radę Miejską o odbiór odpadów od wszystkich gospodarstw i podmiotów znajdujących 

się na terenie Gminy. Ustawa mówi, że Gmina ma zapewnić odbiór odpadów od osób 

fizycznych. Po dokonaniu analizy zwiększone koszty wywozu odpadów wynikają z 

odbioru odpadów od przedsiębiorstw, których ilość nieczystości jest bardzo duża a 

opłaty są niewielkie. Przygotowany zostanie przetarg tylko dla osób fizycznych. 

Przedsiębiorstwa mogą zawierać umowy indywidualne z firmami. Jest możliwość 

przeprowadzenia przetargu dwuetapowego, czyli na odpady segregowane  

i niesegregowane. 

 Przeprowadzona została rozmowa z przedstawicielem firmy oczyszczania miast  

w sprawie odbioru foli od rolników. W tej chwili sytuacja jest bardzo trudna, ale 

zapewniano, że do końca lutego tę kwestie uda się rozwiązać. Przedsiębiorstwo Robót 

Komunalnych FARE nie ma odpowiedniego sprzętu do odbioru odpadów, jednak może 

w przyszłości byłaby możliwość uzyskania środków zewnętrznych na zakup takiego 

sprzętu. 

 Zlecone zostało wykonanie planu zagospodarowania przestrzennego miasta: od dworca, 

zalew, Ośrodek Sportu i Rekreacji oraz część miasta do ulicy Polskiej. Projekt jest 

niezbędny do realizacji zadań, głównie do zagospodarowania zalewu, Ośrodka Sportu i 

Rekreacji oraz stadionu. 

 Zlecona została aktualizacja Strategii Rozwoju Gminy, która jest niezbędna do 

składania wniosków o wiele środków zewnętrznych, których do tej pory nie można było 

pozyskać bez aktualnej Strategii Rozwoju. 

 Zlecone zostało wykonanie dokumentacji na pompy ciepła w Szkole Podstawowej jak 

też remont budynku po dawnym COKiS z kolektorami słonecznymi, z wymianą stolarki 

drzwiowej, wymianą posadzek. Dotyczy to również Szkoły Podstawowej  

w Łempicach. Projekt należało złożyć do 28 grudnia, jednak wykonanie takiej 

dokumentacji wymaga dużo czasu. Zostało złożone pismo do Urzędu 

Marszałkowskiego z prośbą o wydłużenie terminu składania wniosku do 19 stycznia. 

Dyrektor departamentu zajmującego się Funduszami Unijnymi obiecał, że 

prawdopodobnie termin ten zostanie wydłużony. 

 Dokonano zmian kadrowych w Urzędzie Miejskim: z księgowości Szkoły Podstawowej 

przeniesiono Panią do Referatu Finansowego, ze Szkoły Podstawowej do Miejskiej 

Biblioteki Publicznej oraz z Referatu Promocji do Referatu Inwestycyjnego.  

 Zostanie powołany Wiceburmistrz Miasta i Gminy Ciechanowiec. 

 Odbyło się spotkanie z wicedyrektorem Wód Polskich na temat możliwości wykonania 

przez Wody Polskie mostu na rzece Kukawka w Pobikrach. 

 Podczas Przysięgi Wojskowej odbyła się rozmowa z pułkownikiem I Brygady WOT 

Województwa Podlaskiego w sprawie sprowadzenia Wojsk Obrony Terytorialnej do 

Ciechanowca. Wojsko nie jest już zainteresowane, został utworzony oddział  

w Hajnówce.  

 Odbyło się spotkanie w obecności Dyrektora Szkoły Podstawowej z prezesem firmy 

PKS NOVA w sprawie dowożenia uczniów do szkół oraz podpisania kolejnej umowy 

na dowóz. Gmina płaciła 23 600 zł. miesięcznie. Dyrektor przedstawił kolejne 

kalkulacje dotyczące dowozu, uwzględniające wzrost kwoty bazowej wynagrodzeń 

oraz wzrost cen paliwa. Koszt wynosić będzie 33 000 zł. Po negocjacjach kwota 
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ustalona została na 30 000 zł miesięcznie do dnia 30 czerwca. Gmina ponosi duże koszty 

w związku z dowozami, dlatego planowany jest zakup własnych samochodów na 

dowożenie dzieci do szkół oraz możliwe jest otrzymanie dotacji z PFRON na pojazdy 

do przewożenia osób niepełnosprawnych. 

 Planowane jest złożenie wniosku do PFRON-u o dofinansowanie usuwania barier dla 

niepełnosprawnych np. windy, odpowiednie ścieżki, podłogi przy Szkole Podstawowej 

w Ciechanowcu i Przedszkolu w Ciechanowcu. 

 Odbyło się spotkanie z przedstawicielami Rządu w kwestii dofinansowania projektów, 

które Gmina zamierza składać. Zapewniono, że Gmina otrzyma pomoc, jednak nie 

zostało określone w jakiej wysokości. 

 Firma realizująca inwestycje montażu paneli słonecznych na terenie Gminy 

Ciechanowiec musi zapłacić kary umowne za niedotrzymanie terminu zakończenia prac 

w wysokości ok 4 000 zł dziennie. 

 Uczestnictwo w 104 rocznicy urodzin mieszkanki Radziszewa-Sieńczuch. 

 Wpłynęła skarga od mieszkańców wsi Malec dotycząca rowów melioracyjnych, które 

są zawalane przez rolników. Prośba do sołtysów by reagować na takie sytuacje by nie 

ponosić kosztów odtwarzania rowów. 

 Informacja od rolnika dotycząca nielegalnych wysypisk śmieci na drodze od ulicy 

Spółdzielczej do Ciechanowczyka. Zostały ustawione w tych miejscach tabliczki 

ostrzegawcze. Jeśli wiadome będzie, kto jest odpowiedzialny za zaistniałą sytuację 

zostaną złożone wnioski do organów ścigania. 

 Na wniosek Radnego Zygmunta Józefa Koska wykonywany jest przez Referat 

Inwestycji wykaz projektów inwestycji od 2010 roku. 

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje i zapytania 

radnych. 

Radny Jan Krzysztof Binaś: 

Zapytanie dotyczy dojazdu z ulicy Szkolnej na ulicę Mickiewicza. Na prywatnej posesji 

umieszczony jest baner reklamowy, który znacznie utrudnia widoczność.  

Dlaczego na stronie Ciechanowca nie ma możliwości zadawania pytań do Pana Burmistrza. 

 

Więcej pytań nie było. 

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu 

i podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Ciechanowiec z Podlaskiej Regionalnej 

Organizacji Turystycznej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Świeckiego, aby omówił projekt uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Ciechanowiec  

z Podlaskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej. 

Pan Burmistrz poinformował, że Regionalna Organizacja Turystyczna nie wiele wnosi do 

promocji Miasta i Gminy Ciechanowiec. Opłaty wynoszą: 2 000 zł -uczestnictwo, 1000 zł - 

dzierżawa kiosku stojącego przed Punktem Informacji Turystycznej oraz 700 zł -ubezpieczenie. 

W publikacjach organizacji czasem jest wzmianka o Ciechanowcu. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Ciechanowiec 

z Podlaskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej i poddał go pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

wystąpienia Gminy Ciechanowiec z Podlaskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie wystąpienia Gminy 

Ciechanowiec z Podlaskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 11/III/18 w sprawie wystąpienia Gminy Ciechanowiec z Podlaskiej Regionalnej 

Organizacji Turystycznej stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu 

i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ciechanowiec na lata 2019 – 2030. 

Pani Skarbnik Jadwiga Koc poinformowała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa poprzedza 

budżet, a tak naprawdę jest konsekwencją budżetu. Jest ona opracowana do 2030 roku, 

ponieważ do tego roku planowane są spłaty kredytów zaciągniętych w latach ubiegłych przez 

Gminę. Dla roku budżetowego, czyli 2019 prognoza musi być zgodna z budżetem Gminy na 

rok 2019, natomiast od roku 2020 są to prognozy gdzie określa się dochody i wydatki  

z podziałem na bieżące, majątkowe, przychody i rozchody oraz wynik budżetu na koniec roku. 

Są to elementy obowiązkowe. Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej przedłożony był do 

dnia 15 listopada Radzie Regionalnej Izby Obrachunkowej i podlegał opiniowaniu. 

Pani Skarbnik Jadwiga Koc odczytała Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 30 listopada 2018 r w sprawie wyrażenia opinii  

o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ciechanowiec na lata 2019-2030. Skład Orzekający opiniuje pozytywnie projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2019-

2030. 

Uchwała Nr II-00311-41/18 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Białymstoku z dnia 30 listopada 2018 r w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2019-

2030 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2019 – 2030 i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr III/18 z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 19 grudnia 2018 roku 

str.7 

 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2019 – 2030;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2019 – 2030 została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 12/III/18 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ciechanowiec na lata 2019 – 2030 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Ciechanowiec na rok 2019. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Ciechanowiec na rok 2019 wraz z uzasadnieniem. 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że dochód budżetu wynosi 39.989.353 zł, 

wydatki budżetu w wysokości 37.789.353 zł, w budżecie tworzy się rezerwy w kwocie 150.000 

w tym ogólną w wysokości 60.000 zł, celową w wysokości 90.000 zł. Nadwyżka budżetu w 

kwocie 2.200.000 zł przeznaczona jest na spłatę kredytów długoterminowych zaciągniętych w 

latach ubiegłych, w tym: 1.020.000 zł – spłata rat kredytów długoterminowych i 1.180.000 zł 

– spłata kredytu długoterminowego (pomostowego) zaciągniętego na wyprzedzające 

finansowanie planowaną spłatę kredytu zaciągniętego na wyprzedzające sfinansowanie zadań 

realizowanych z udziałem środków pochodzących  

z budżetu Unii Europejskiej w kwocie 1.180.000 zł. Łączną kwotę przychodów budżetu  

w wysokości 0 zł oraz łączną kwotę rozchodów budżetu w wysokości 2.200.000 zł. Zadłużenie 

gminy na dzień 01 stycznia 2019 roku wynosić będzie 10.870.000 zł, w tym kwota 850 000 zł 

kredyt zaciągnięty w październiku na Miejską Bibliotekę Publiczną. Zadłużenie gminy na dzień 

31 grudnia 2019 roku wynosić będzie 8.670.000 zł. Budżet został wnikliwie przeanalizowany, 

na wszystkich paragrafach zostały dokonane zmniejszenia  

w stosunku do wcześniej proponowanego budżetu. Środki te posłużą, jako wkład własny do 

planowanych zadań inwestycyjnych na rok 2019. Planowane inwestycje: budowa ulicy 

Wińskiej-670 000 zł, dotacja z budżetu państwa -335 000 zł.; przebudowa ulicy Konopnickiej 

i rozbudowa ulicy Wspólnej; przebudowa drogi dojazdowej do gruntów rolnych we wsi 

Nowodwory- 270 000 zł dofinansowanie 50 % ze środków zewnętrznych; utwardzenie poboczy 

w pasie drogowym drogi gminnej Nr 108872B we wsi Czaje Bagno; budowa przepustu 

drogowego we wsi Pobikry na rzece Kukawka w ciągu gruntowych dróg gminnych Nr ew. 109 

i 158; utwardzenie poboczy kostką brukową w pasie drogi gminnej Nr 108879B we wsi 

Przybyszyn; zakup gruntów niezbędnych do realizacji robót inwestycyjnych- 40 000 zł.; 

przebudowa placu miejskiego przy ulicy Mickiewicza w Ciechanowcu- 311 000 zł., środki 

własne- 71 000 zł., środki zewnętrzne- 240 000 zł. W dniu jutrzejszym w Urzędzie 

Marszałkowskim zostanie podpisana umowa na dofinansowanie projektu przebudowy placu 
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miejskiego przy ulicy Mickiewicza w Ciechanowcu. Pompy ciepła i termomodernizacja: hal 

sportowych oraz budynku Szkoły Podstawowej im. M. Kopernika przy ulicy 11 Listopada  

w Ciechanowcu i budynku Szkoły Podstawowej w Łempicach-3 500 000 zł, środki własne 

525 000 zł, środki zewnętrzne 2 975 000 zł; Modernizacja pomieszczeń w budynku 

Przedszkola w Ciechanowcu 847 000 zł, środki własne -335 000 zł., środki zewnętrzne-

512 000 zł.; Wykonanie elewacji na budynku dawnej Synagogi w Ciechanowcu-184 000 zł., 

środki własne-27 000 zł., środki zewnętrzne-157 000 zł. Ogólna wartość inwestycji na rok 

2019- 9 707 553 zł, dochody własne-2 273 553 zł., środki zewnętrzne-7 434 000 zł. Fundusz 

sołecki – 358 116 zł, dotacje z budżetu na 2019 rok: województwo podlaskie dotacja majątkowa 

400 000 zł. Jest to dotacja celowa na obwodnicę. W tym roku 400 000 zł zostało zdjęte, 

ponieważ środki nie zostały wydatkowane przez Urząd Marszałkowski. Dyrektor Sulima 

poinformował, że projekt obwodnicy zmierza ku końcowi. Ciechanowiecki Ośrodek Kultury i 

Sportu dotacja podmiotowa -750 000 zł, Miejska Biblioteka Publiczna  

w Ciechanowcu dotacja podmiotowa- 420 000 zł., profilaktyka przeciwalkoholowa  

i przeciwdziałania narkomanii-10 000 zł, działania w zakresie upowszechniania kultury- 

10 000 zł., działania w zakresie upowszechniania kultury fizycznej- 38 000zł, działania  

w zakresie polityki społecznej-9 000 zł., działania w zakresie wspierania osób z zaburzeniami 

psychicznymi -631 000 zł., działania w zakresie ochrony i opieki nad zwierzętami- 10 000 zł. 

Przedsiębiorstwo Robót Komunalnych FARE: plan przychodów ogółem- 2 503 000 zł, koszty 

- 2 488 000 zł.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki odczytał Uchwałę Nr II-000310-41/18 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 30 listopada 2018 r.  

w sprawie wyrażenia opinii o projekcie budżetu Miasta i Gminy Ciechanowiec na 2019 r. Skład 

Orzekający opiniuje pozytywnie projekt budżetu Miasta i Gminy Ciechanowiec na 2019 r. wraz 

z uzasadnieniem. 

Uchwała Nr II-00310-41/18 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Białymstoku z dnia 30 listopada 2018 r w sprawie wyrażenia opinii o projekcie budżetu 

Miasta i Gminy Ciechanowiec na 2019 r. stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie opinii 

dotyczących projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Ciechanowiec na rok 2019 został pozytywnie 

zaopiniowany. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg Wniosków i Petycji  

o przedstawienie opinii dotyczących projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agata Koc poinformowała, że projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Ciechanowiec na rok 2019 został pozytywnie 

zaopiniowany. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Spraw 

Społecznych i Sportu o przedstawienie opinii dotyczących projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Ciechanowiec na rok 

2019 został pozytywnie zaopiniowany. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego Zygmunta Józefa Koska o przedstawienie opinii zbiorczej dotyczącej projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Ciechanowiec na rok 2019. 

Radny Zygmunt Józef Kosk przedstawił opinię zbiorczą Komisji Rady Miejskiej wypracowaną 

na posiedzeniu w dniu 6 grudnia 2018:  
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 Komisja wnioskuje o zdjęcie środków własnych gminy z inwestycji wymienionych  

w punktach 2, 3 i 4 w tabeli stanowiącej załącznik numer 3 do projektu uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Ciechanowiec na rok 2019. 

 Komisja wnioskuje o zrezygnowanie z przekazywania środków finansowych dla 

Gminnej Spółki Wodnej „Nurczanka”. 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały po zmianach w sprawie uchwalenia 

budżetu gminy Ciechanowiec na rok 2019. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o przedstawienie stanowiska w sprawie opinii zbiorczej Komisji Rady Miejskiej 

do projektu budżetu Gminy. 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że w nawiązaniu do wniosku  

w sprawie dofinansowywania Spółki Wodnej „Nurczanka”, Gmina nie ma obowiązku 

dotowania spółki w tym zakresie. Wniosek dotyczący zdjęcia środków własnych gminy z 

inwestycji wymienionych w punktach 2, 3 i 4 w tabeli stanowiącej załącznik numer 3 do 

projektu uchwały są to inwestycje w miejscowościach: Pobikry, Przybyszyn i Czaje. Gmina nie 

ma obowiązku dofinansowania zadań z funduszu sołeckiego. Z powodu braku środków nie ma 

możliwości dofinansowania tych inwestycji. Jeżeli duże inwestycje tj. w Szkole Podstawowej 

w Łempicach i w Ciechanowcu nie zostaną zrealizowane w przyszłym roku wtedy jest 

możliwość przekazania środków własnych na dofinansowanie wcześniej wymienionych 

inwestycji. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Ciechanowiec na rok 2019 i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia budżetu gminy Ciechanowiec na rok 2019;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Ciechanowiec na rok 2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 13/III/18 w sprawie uchwalenia budżetu gminy Ciechanowiec na rok 2019 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu 

 

Ad pkt 6 ppkt 4  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały zatwierdzenia planu pracy rady na 2019 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt planu pracy Rady 

Miejskiej w Ciechanowcu, który stanowi załącznik do projektu uchwały zatwierdzenia planu 

pracy Rady Miejskiej w Ciechanowcu. Sesje planowane będą w ostatni czwartek miesiąca, 

terminy i tematyka sesji może ulec zmianie na skutek potrzeb bieżących wynikających  

z pracy Pana Burmistrza jak również Rady Miejskiej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady Miejskiej 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy rady na 

2019 r. i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia planu pracy rady na 2019 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI(1) 

Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

rady na 2019 r. została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 14/III/18 w sprawie zatwierdzenia planu pracy rady na 2019 r. stanowi załącznik 

nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji rady na 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady Miejskiej 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych 

komisji rady na 2019 r i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
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zatwierdzenia planów pracy stałych komisji rady na 2019 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

stałych komisji rady na 2019 r została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 15/III/18 w sprawie zatwierdzenia planu pracy stałych komisji rady na 2019 r. 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 

2019 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady Miejskiej 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu 

kontroli Komisji Rewizyjnej na 2019 r. i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2019 r 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego 

planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2019 r. została podjęta jednogłośnie. 
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Uchwała Nr 16/III/18 w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej 

na 2019 r. stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody z drzewa gatunku lipy 

drobnolistnej nr 16 stanowiącego część pomnika przyrody Nr 117 ł. 

Przewodniczący Rady Marek Karolewski zwrócił się z prośbą do Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że Zarząd Dróg Powiatowych w Wysokiem 

Mazowieckiem, zwrócił się do Rady Miejskiej w Ciechanowcu z wnioskami o podjęcie 

uchwały w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody, który znajduje się przy ul. Pałacowej 

w Ciechanowcu. Wnioskodawca umotywował zniesienie przedmiotowego pomnika przyrody 

ze względu na to, że drzewo jest stare, bardzo wysokie i częściowo obumarłe, skutkuje to 

opadaniem suchych konarów i gałęzi na chodnik oraz posesję. Lipa drobnolistna jest 

zagrożeniem dla bezpieczeństwa pieszych i ruchu drogowego oraz zagrożeniem 

bezpieczeństwu ludzi i mienia w bezpośrednim sąsiedztwie drzewa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady Miejskiej 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody 

z drzewa gatunku lipy drobnolistnej nr 16 stanowiącego część pomnika przyrody Nr 117 ł i 

poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zniesienia formy ochrony przyrody z drzewa gatunku lipy drobnolistnej nr 16 stanowiącego 

część pomnika przyrody Nr 117 ł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zniesienia formy ochrony 

przyrody z drzewa gatunku lipy drobnolistnej nr 16 stanowiącego część pomnika przyrody Nr 

117 ł została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 17/III/18 w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody z drzewa gatunku lipy 

drobnolistnej nr 16 stanowiącego część pomnika przyrody Nr 117 ł stanowi załącznik nr 12 

do protokołu. 
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Ad pkt 6 ppkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia obowiązku odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że uchwała ta daje możliwość właścicielom 

posesji niezamieszkałych znajdujących się terenie Gminy Ciechanowiec na składanie deklaracji 

o wywóz nieczystości, jeśli powstaną z racji ich czasowego pobytu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady Miejskiej 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia obowiązku odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, 

a powstają odpady komunalne i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia obowiązku odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na 

których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia obowiązku 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 18/III/18 w sprawie przyjęcia obowiązku odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 

Ad pkt 6 ppkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2019 r. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że na podstawie ustawy o wychowaniu  

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi jest wymóg każdego roku przyjmowania 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady Miejskiej 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 r. i poddał go pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 r. 

została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 19/III/18 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 r. stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

gminy Ciechanowiec na lata 2018-2029. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że Ośrodek Pomocy Społecznej pod 

kierunkiem Pani Dyrektor Marzeny Kryńskiej opracował Strategię Rozwiązywania Problemów 

Społecznych gminy Ciechanowiec 2018-2029. W czasie posiedzeń komisji stałych Pani 

dyrektor poinformowała, że w strategii zostały zawarte wszelkie informacje zebrane z różnych 

instytucji działających na terenie gminy Ciechanowiec dotyczące diagnozy sytuacji w gminie, 

demografii, sytuacji gospodarczej, sytuacji społecznej oraz wnioski  

i prognozy, cele strategiczne oraz kierunki działań, sposób realizacji i harmonogram.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady Miejskiej 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych gminy Ciechanowiec na lata 2018-2029 i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych gminy Ciechanowiec na lata 2018-

2029;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych gminy Ciechanowiec na lata 2018-2029 została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 20/III/18 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

gminy Ciechanowiec na lata 2018-2029 stanowi załącznik nr 15 do protokołu 

 

Ad pkt 6 ppkt11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w postaci świadczenia pieniężnego w 

formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że podwyższa się do 150% kryterium 

dochodowe w celu przyznawania pomocy w postaci świadczenia pieniężnego w formie zasiłku 

celowego na zakup posiłku lub żywności. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady Miejskiej 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania  

w postaci świadczenia pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności 
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i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w 

zakresie dożywiania w postaci świadczenia pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup 

posiłku lub żywności.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania  

w postaci świadczenia pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności 

została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 21/III/18 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w postaci świadczenia pieniężnego w 

formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania  

w formie posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że odstępuje się od żądania zwrotu 

wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych, jeżeli dochód osoby samotnie gospodarującej, dochód osoby  

w rodzinie lub dochód rodziny nie przekracza wysokości 150% kryterium dochodowego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady Miejskiej 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków 

w zakresie dożywiania w formie posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
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określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku oraz świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych;.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie określenia zasad zwrotu 

wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 22/III/18 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania 

w formie posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu 

 

Ad pkt 6 ppkt 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki położonej  

w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy 

Ciechanowiec. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że jest to przedłużenie umowy dzierżawy 

działki pod garaż.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady Miejskiej 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 

części działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej 

własność Gminy Ciechanowiec i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
przedłużenia umowy dzierżawy części działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec;.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
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Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie przedłużenia umowy 

dzierżawy części działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, 

stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 23/III/18 w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki położonej  

w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy 

Ciechanowiec stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 14 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki położonej  

w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że jest to podobna sytuacja jak w przypadku 

projektu poprzedniej uchwały, czyli przedłużenie umowy dzierżawy działki pod garaż. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady Miejskiej 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 

części działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, stanowiącej własność Gminy 

Ciechanowiec i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
przedłużenia umowy dzierżawy części działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Mickiewicza, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie przedłużenia umowy 

dzierżawy części działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, stanowiącej 
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własność Gminy Ciechanowiec została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 24/III/18 w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki położonej  

w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec 

załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje i zapytania 

radnych. 

Pana Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że wpłynęło siedem interpelacji od Radnej 

Agaty Koc. Odpowiedzi udzielone zostały na piśmie. 

Interpelacje oraz odpowiedzi stanowią załącznik nr 20 do protokołu. 

 

W nawiązaniu do zapytań Radnego Jana Krzysztofa Binasia Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki 

poinformował, że sprawa banerów jest gminie znana, zajmuje się tym policja. Jeżeli chodzi o 

pytania do Burmistrza na portalu miejskim, zostało to zniesione gdyż pytania można kierować 

na Facebook Gminy. 

 

Ad pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawy różne i wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał pismo z Agencji Restrukturyzacji 

i Modernizacji Rolnictwa biura powiatowego w Wysokiem Mazowieckiem dotyczące 

możliwości wparcia Kół Gospodyń Wiejskich ze środków budżetu państwa oraz innych 

dysponentów środków publicznych (pismo stanowi załącznik nr 21 do protokołu). 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki zachęcał do zakładania takich kół, jednym z warunków 

założenia koła jest posiadanie lokalu, a w większości miejscowości są lokale gminne, które 

mogą być wykorzystane na ten cel. Pomoc w przygotowaniu dokumentacji można uzyskać  

w Urzędzie Miejskim w Referacie Promocji.  

Pan Radny Krzysztof Koc zapytał czy koła mogą działać, jako stowarzyszenia i starać się  

o środki. 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że stowarzyszenia posiadają inną osobowość 

prawną oraz statut.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za życzenia świąteczne, które 

wpłynęły do Rady Miejskiej.  

 

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos. 

 

Głos zabrał sołtys wsi Koce-Piskuły w sprawie zgłoszeń mieszkańców dotyczących śliskich 

jezdni, szczególnie na skrzyżowaniach, przystankach.  

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że dziś rano zlecił posypać wszystkie ulice w 

Ciechanowcu i w terenie.  Jeżeli chodzi o drogi powiatowe dziś odbyła się rozmowa  

z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych oraz Starostą. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych 

powiedział, że nie wszystkie drogi powiatowe ujęte są uchwałą Rady Powiatu w zakresie 

odśnieżania. Drogi nie są posypywane ciągiem. Posypywane są przede wszystkim zakręty.  Pan 

Burmistrz powiedział również, że odśnieżanie jest bardzo drogie, a Gmina niestety nie posiada 

zbyt wiele środków w związku z tym prosi o wyrozumiałość. Pan Burmistrz podziękował 

mieszkańcom, którzy przy swoich posesjach we własnym zakresie wysypują piasek na drogę.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski udzielił głosu Radnemu Krzysztofowi Koc. 

Radny Krzysztof Koc zaproponował by w związku z tym, że nie da się w jednym czasie 

posypać wszystkich dróg w gminie uzgodnić z dyrektorem FARE i sołtysami wsi by dowieźć 
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piasek tak, aby mieszkańcy sami mogli posypać miejsca najbardziej niebezpieczne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać 

głos. 

Więcej pytań nie było.  

 

Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji i zamknął 

obrady III Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 

przechowywane. 

 

 

 

Protokołowała: 

Agnieszka Chicheł-Zaręba 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Marek Karolewski

 


